
REFERAT 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen DATO: 29.11.2022 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 16.30-19.00 

EMNE: Ordinært møde SAGSNR.: 15/3080 

DELTAGERE: 

Tina Hovmand, Line Pelby, Nadja Stæhr Fischer, Susanne 

Nistrup, Frederik Weltzer, Karina Dybro, Dorthe Hecht, Lene 

Høyer, Gitte Andersen, Jan Bakmand.  

 

AFBUD: Nicolai Zimling Fich, Therese Hasberg Avril  

MØDENR.: 4 – skoleåret 22-23  

 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

2. Bemærkninger og godkendelse af referat 

Referatet fra mødet den 25. oktober 2022 blev godkendt. 

 

3. Besøg af Tårnby Kommunes Børne- og familiechef Charlotte Djuraas 

 PPR har besluttet en ny revisitationsprocedure for elever i specialtilbud, 

herunder elever på Tårnbygårdsskolen. 

 

Skolebestyrelsen besluttede på sidste møde at rette henvendelse grundet 

bekymringer omkring formuleringer i beskrivelsen af revisitationer. Derfor 

kommer Charlotte og fortæller om intentioner i den nye procedure. 

 

Charlotte orienterer om statusmøders formål:  

Statusmøder: Hvad ønsker/ser eleven, forældre, skolen osv. Hvad er bedst for 

barnet, og hvordan udvikler barnet sig? Statusmøder er vigtige, og det er et 

lovkrav at lave den PPV, der udarbejdes i forbindelse med statusmødet. PPV 

bliver sendt til forældrene. Statusmøder danner baggrund for en re- visitering.  

 

Der er udarbejdet folder om specialundervisning og specialpædagogisk støtte, 

der har været igennem forældrerådet.  

Der bliver sendt brev til alle forældre om revisitation, hvis man har et barn, der 

modtager specialundervisning. I brevet vil være link til folder om 

specialundervisning. Charlotte vil være opmærksom på, at Dragørborgere også 

modtager info om revisitation.  

 

 Formanden gør opmærksom på, at det kan skabe usikkerhed hos forældrene, at 

der står i oplægget til revisitation for skoleledere, at der skal være en handleplan 

for, hvordan man kan vende tilbage til alment skoletilbud. For nogle elever er det 
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uopnåeligt at komme i almenområdet, da eleverne er alt for langt væk fra 

almenområdet og har brug for specialiseret tilbud gennem hele deres skoletid. 

Familiechefen er enig i, at der er børn, der aldrig vil kunne være i almenmiljøet 

og altid vil have brug for specialpædagogisk tilbud. 

 

Der sendes brev om kørsel til de forældre, der får dette bevilget til deres barn. 

Der vil fremover være fælleskørsel, hvor eleverne enten køres hjem efter skole 

eller efter SFO tid.  

Det er kørselsregler jf. folkeskoleloven. Der kan være behov for solokørsel i 

perioder. Lægeerklæring ved solokørsel med mindre, at det er oplagt med 

solokørsel. Det er gældende for Tårnby børn. Kørselstider kan som hovedregel 

ikke ændres, da tiderne er faste.  

 

Der spørges til om kurser til Tårnbyborgere også kan gælde Dragørborgere. Der 

er indsatser, hvor Dragørborgere kan komme i klemme. 

 

4. Meddelelser 

Formand: 

Formanden har haft samtale med Per Trudslev om DSI og fritidstilbud. Det er nu 

politisk besluttet, at der etableres et tilbud. Ferie og morgenåbning er på TÅG, 

som det ser ud nu 

2/2-23 er nyt FRO-møde. Ved aflysninger vil de forældrevalgte gerne have en 

sms fra skolens side.  

Formanden har været til online foredrag om børns nervesystem på overarbejde 

med titlen Børns mentale sundhed af Pernille Thomsen. Det kan anbefales. 

Måske ide til en forældrecafe på et tidspunkt.  

Skolebestyrelsens medlem af Kommunalbestyrelsen: 

Ikke tilstede under dette punkt pga. andet møde. 

Skoleleder: 

Der er lagt juleprogram med julegudstjeneste i Skelgårdsskolen d.16/12 og 

julebio i Dragør d.22/12. 

Safesec står for at lave beredskabsplan. PLOV må ikke mangfoldiggøres.  

Statusplaner er færdige d.1/12, derefter SHS og januar statusmøder. Valg til 

MED udsat.  

Skoleleder har fremvisning af APP, der er et støtteredskab for børn med behov 

for dette. Mobilize Me er alternativ til piktogrammer. 

 

5. Opfølgning på punk 3 – og mere omkring revisitationsprocedure fra PPR 
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Formanden for Børne- og Skoleudvalget har givet skolebestyrelsen svar på den 

fremsendte bekymringsskrivelse. 

Der er kommet svar fra formanden fra Børne-og Skoleudvalget om, at sagen vil 

blive behandlet på et møde. Det ses ikke af dagsorden og referat, at Børne- og 

Skoleudvalget har behandlet sagen endnu. Formanden vil sende svar retur, at 

skolebestyrelsen undrer sig over, at punktet ikke har været på dagsordenen og 

behandlet på mødet.  

 

6. Forældrecafé 

Planlægningen af skoles forældrecafé i foråret skrider frem. 

 

Videre planlægning: Børns Vilkår kommer til forældrecafe. Efter jul meldes dato 

for forældrecafe ud til forældrene. 23.maj er datoen.  

 

7. Ansøgning om ny belægning (kunstgræs) i boldburet 

Elevrådet har fremlagt ønske om, at der kan laves ny belægning i boldburet i 

skolegården. Skolebestyresen har besluttet at undersøge sagen og lave en 

ansøgning til kommunen. 

 

Status og beslutning om videre proces. 

SB-medlem har målt banen op til cirka 140 m2 og undersøgt pris. Der anbefales 

ekstra skumlag under.  

Teknisk service leder vil undersøge og indhente tilbud på kunstgræs. Skoleleder 

sørger for det.  

 

 

8. Status på oprettelse af særskilt SFO for eleverne på DSI 

Ved sidste møde blev der bedt om status på projektet omkring en særskilt SFO 

for de børn, der kommer fra DSI. Formanden for skolebestyrelsen har kontaktet 

skolechefen. Se punkt 4. 

  

9. Evt. 

På næste SB-møde vil der være et punkt om at ønske at flytte sommerfesten for 

forældre og børn til d. 8/6-23. Dette er pga. af, at personalets sommerfest ønskes 

d.16/6 for at undgå fest Sankt Hans aften.  

           Der spørges til ansøgning til Nordea fonden. Vi har søgt og afventer. 


